
Aan: Voorzitter adviescommissie maatwerkafspraken Verduurzamen Industrie  

CC: 

• Minister van EZK, 
• EZK - verduurzaming Tata Steel Nederland, 
• Gedeputeerde Provincie Noord Holland, 
• Wethouder Gemeente Beverwijk, 
• Wethouder Gemeente Velsen, 
• Coördinator Luchtkwaliteit, Tata Steel IJmond, 
• Statengriffie Provincie Noord Holland
• Algemeen directeur Omgevingsdienst Noordzeekanaalgebied, 

Geachte Adviescommissie Maatwerkafspraken Verduurzaming Industrie, 

Ik ben ------- en woon weliswaar niet in de regio IJmond (ik woon in Utrecht) maar ken in die regio 
wel mensen en heb daar ooit een project gedaan over hoe de regio daar, ondanks de 
milieucontouren rondom Hoogovens, zich toch nog kon ontwikkelen en kon groeien. Sindsdien gaat 
de regio mij meer dan gemiddeld aan het hart.
Maar zelfs als dat allemaal niet zo zou zijn en ik, bijvoorbeeld, in Enschede zou wonen, zou ik erg 
geschrokken zijn van de uitkomsten van het meest recente depositieonderzoek van het RIVM die 
vandaag uitkwamen. Opnieuw het zoveelste onderzoek waaruit blijkt dat de mensen daar door de 
uitstoot bij de productie van staal naast het ondervinden van schade en overlast nog altijd 
gezondheidsrisico's lopen.
U heeft als Adviescommissie de grote verantwoordelijkheid om te adviseren over de verduurzaming 
van onder andere Tata Steel Nederland. Voor mij is 2030 te ver weg, zonder uitzicht op concrete 
verbetering van de luchtkwaliteit en de leefomgeving van 220.000 mensen in de IJmondregio. Ik roep 
u op om de impact op die 220.000 mensen in de omgeving van Tata Steel zwaarwegend mee te 
nemen in uw adviezen. Eigenlijk zou dit vanzelfsprekend moeten zijn, want wat is er belangrijker dan 
de gezondheid en het welzijn van mensen? Toch lijkt het er te vaak op dat dat in Nederland niet zo is. 
Denk alleen al aan de uitkomsten van de parlementaire enquête over Groningen. Ik hoop voor u dat, 
als er over een paar jaar er weer zo’n enquête komt, nu over hoe Tata (en hoe het concern ook 
geheten heeft in de decennia hiervoor) decennia lang min of meer z’n gang kon gaan, het leven van 
duizenden mensen verkortend, beschadigend en veronaangenamend, en een lid (of leden) van uw 
commissie door de parlementaire enquêtecommissie gehoord wordt (respectievelijk worden), u in 
ieder geval van harte kunt zeggen dat het aan de adviezen van de Adviescommissie 
Maatwerkafspraken Verduurzaming Industrie niet gelegen heeft.

'Zo niet nu, wanneer dan? Zo niet jullie, wie dan?' (Primo Levi)
De IJmond heeft recht op schone lucht en een gezonde omgeving. Laat de mensen daar niet stikken!

Met vriendelijke groet,

-- 
---------
Burger


